

# 伸手助人協會 之 校際曲奇義賣比賽 (2019/2020)

## 參加表格

學校名稱： \_\_\_\_\_  
地址： \_\_\_\_\_  
聯絡人： \_\_\_\_\_ 職位： \_\_\_\_\_  
電話： \_\_\_\_\_ 傳真： \_\_\_\_\_ 電郵： \_\_\_\_\_  
\*預計售賣日期： \_\_\_\_\_ \*預訂數量：(曲奇) \_\_\_\_\_ 盒 (熊貓) \_\_\_\_\_ 個

### 須知

1. 比賽舉行日期為 **2019年12月2日至2020年1月18日**。曲奇售價為**每盒20元正**(原價港幣40元正)，另備一2019/2020年度全新款式熊貓公仔鎖匙扣作為選擇，售價同樣為**每個20元正**(原價港幣30元正)，歡迎致電索取電郵照片參考。
2. 請盡快交回參加表格(傳真2840 1278或寄至香港波老道12號1樓伸手助人協會)。
3. \*本會將於預計售賣日期前聯絡 貴校確定送貨日期。如有需要可隨時加訂數量。
4. 售賣活動完結後，本會將收回尚未出售的曲奇餅/熊貓。請寄回支票付款(抬頭為「伸手助人協會」)，或聯絡本會收回現金。
5. 查詢請電2522 4494與籌募及公關部張小姐或劉小姐聯絡。

簽署： \_\_\_\_\_ 日期： \_\_\_\_\_

## HELPING HAND INTER-SCHOOL COOKIE COMPETITION (2019/2020)

### Enrollment Form

Name of School : \_\_\_\_\_  
Address : \_\_\_\_\_  
Contact Person : \_\_\_\_\_ Position : \_\_\_\_\_  
Tel No : \_\_\_\_\_ Fax No : \_\_\_\_\_ Email : \_\_\_\_\_  
\* Expected Selling Period: \_\_\_\_\_ \* Qty of Order: (cookie) \_\_\_\_\_ (panda) \_\_\_\_\_

### Remarks

1. The Competition will start from **2 Dec 2019 to 18 Jan 2020** (exclusive cookie price for schools at **\$20/pack**). As an alternative, a new 2019/2020 panda keychain is also available for sale (exclusive cookie price for schools at **\$20/piece**). You may ask for a picture of our panda thru e-mail.
2. Please return this form as soon as possible (by fax at 2840 1278 or by post to Helping Hand, 1/F, 12 Borrett Rd, HK).
3. \*We will contact you prior to your expected selling period so as to confirm the delivery date. You may place more orders afterwards if necessary.
4. The unsold cookies / pandas will be collected after the selling period. For payment, please mail us a crossed cheque (payable to "Helping Hand") or call us for collection of cash.
5. For inquiry, please call Miss Cheung or Miss Lau of our Fundraising Office at 2522 4494.

Signature : \_\_\_\_\_ Date : \_\_\_\_\_